
 

 

 

 Algemene Leden Vergadering DOGD 20-11-2013 

 

 

Aanwezig bestuur: Edwin Dodde     Voorzitter 

                                  Eddy Zuur           Secretaris 

                                  Robert Meek      Algemeen Bestuurslid· Salmon Reyaan Algemeen Bestuurslid 

Aanwezige Leden zijn er 5 

1ste Opening Voorzitter. 

Edwin opent de ALV en heet een ieder welkom.  

2de  Vaststellen van de notulen van de ALV 22-05-2013. 

Mark Pietersen heeft een vraag over punt 8 (vertegenwoordigers per divisie) of we daar nog mee verder gaan want 

er is niets meer overbekend. Edwin antwoordt hierop dat we er zeker mee verder gaan, maar dat de prioriteit even 

ergens anders ligt. 

De notulen worden goedgekeurd en ondertekend door Edwin en Eddy. 

3de Begroting 2014. 

De begroting klopt en er is gekeken waar er bezuinigd kan worden. Mede dankzij Robert is het op papier gekomen. 

Mark P vraagt of er ook een groei wordt verwacht van het ledenaantal. Er wordt geprobeerd om de Dutch Open 

bekend te maken via RTV Noord in de hoop dat het meer leden zal opleveren voor de DOGD.  

Er wordt gevraagd of het bekend is waarom er zoveel leden zijn gestopt. Ria Bakker antwoordt hierop dat, het 

gezinsleven, financiële problemen, werk enz. enz. de redenen zijn.  

Er worden geen wanklanken over het bestuur gehoord, dus geen kritiek.  

Er zal inschrijfgeld voor de zomercompetitie worden gevraagd. De opzet zal nog worden uitgewerkt. 

De bestuurskosten moeten omhoog, de webmaster gaat naar beneden met de kosten.  

Het rankingtoernooi is toegevoegd aan de begroting. We krijgen de felicitatie van Mark P voor het binnenhalen van 

de subsidie. Dit is voor 1 jaar en misschien komt het volgend jaar terug. 

De Gesloten Groningen is verhoogd, dit omdat het mee telt voor de de Ranking en er prijzengeld is. 

Mark P vraagt of de resultaten op de voorjaars ALV komt. Edwin geeft aan dat het afhankelijk is of er een 

penningmeester en een boekhouder is. We moeten beide hebben.  

4de Ingekomen stukken. 

Geen 

5de Vacature Penningmeester en Competitieleider. 

 



Edwin wijst de ALV erop dat er meerdere keren gevraagd is voor een Penningmeester. En er niets van uit de leden 

komt. 

Monika Kluitenberg vraagt of een Competitieleider ook vanuit huis kan werken. Dit zou kunnen, maar is niet 

wenselijk. 

Mark P vraagt of er een Competitieleiding vanuit de Divisie vertegenwoordigers kan komen. Van elke divisie een 

vertegenwoordiger. Edwin vindt het een leuk idee, maar een Competitieleider moet ook beslissingen nemen en er 

bestaat dan kans op belangenverstrengeling. 

Edwin geeft aan dat het voor de Competitieleider niet veel werk is, het meeste werk neemt Ria B op zich.  

Voor de Penningmeester gaat het dus heel waarschijnlijk geld kosten. Ook wil Edwin kijken of er een vergoeding 

tegenover kan staan, kijken of er dan wel een lid opstaat. 

De vacature blijft wederom open staan en we zullen zien of er bij de volgende ALV een nieuwe Penningmeester is.  

Mark P weet misschien wel een boekhouder die het wil doen. Edwin geeft aan dat er wel een achterstand is wat 

betreft het invoeren van alles. 

6de Benoeming Bestuurslid. 

Edwin verteld dat Salmon Reyaan is gevraagd om zitting te nemen in het bestuur, dit om van zijn kennis op het top 

niveau gebruik te maken en om het bestuur uit te breiden. Salmon heeft het aanvaard en zal als Algemeen 

Bestuurslid toetreden.  

7de NDB. 

Edwin en Eddy zijn afgelopen zaterdag naar de ALV van de NDB geweest.  

De KDO en de NDB gaan weer in gesprek, dit zal in het voordeel van de NDB zijn.  

De besturen van de KDO en de DOE zijn dezelfde, de overige bonden vinden dit niet kloppen. Hebben dit ook al 

meerdere keren aangegeven. De DOGD had ook de intentie om dit te gaan doen maar dat gaat dus niet door. 

Edwin wil als er tijd is een gesprek aangaan met de Bond van Friesland.  

De NDB is 7 lidbonden kwijt, welke dat zijn is niet bekend. 

Volgens Edwin gaat er in Groningen structureel iets niet goed. Maar wat dat is niet bekend, er is geen aangroei van 

uit de Jeugd. 

Het nieuwe bestuurslid van de NDB Johan Bovenschen komt binnenkort langs voor een gesprek. En daar gaan we 

kijken wat de NDB voor de DOGD kan doen.  

Ria B vraagt of de NDB nog over de Landelijke Beker Competitie heeft gehad. Ja, er is over gesproken, er zijn 60 

teams en de kans is groot dat een team uit het noorden moet reizen voor een wedstrijd, naar bv Den Haag. 60/70% 

van de inschrijvingen komen uit het westen, Den Haag en Amsterdam. Dus een regio zit er niet in. Het is niet netjes 

van de NDB dat ze er niets over zeggen naar de teams. 

8ste Rondvraag. 

Er wordt gevraagd wat voor rechten je als schrijver bij een wedstrijd hebt. Edwin geeft aan dat je dan als schrijver 

tevens scheidsrechter bent. Hij/zij mag een speler dan wijzen op bepaalde dingen.  

9de Sluiting ALV. 

Edwin sluit de ALV en dankt een ieder voor haar/zijn komen en wenst allen een wel thuis en bied de leden nog even 

een drankje aan.  


